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Zápis z	68. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 16. 01. 2024 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. (online) 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
 
Omluvení členové RVH 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality (online) 
Doc. Dr. Ing. Gabriela Achtenová, prorektorka pro studijní záležitosti 
Prof. PhDr. Vladimíra Dvořáková, CSc., ředitelka MÚVS 
Mgr. Michaela Kučerová, vedoucí Odboru kvality 
Ing. Kateřina Vrchotová, Odbor kvality 
Ing. Jitka Davidová, Odbor kvality 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 68. zasedání ze dne 16. 01. 2024. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 
b) RVH schválila program jednání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
9 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	67. jednání RVH ze dne 05. 12. 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 
b) RVH schválila zápis z jednání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
9 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval RVH o rozšíření jejích členů a o schůzi 
k	bezpečnostní situaci na vysokých školách. Na základě této schůze 
budou připraveny příkazy rektora pro krizové a mimořádné situace.  
 

4) Projednání kontrolní zprávy pro NAÚ o Institucionálním prostředí 
a) Prorektor Holý představil kontrolní zprávu vyžádanou Národním 

akreditačním úřadem k	institucionálnímu prostřední na ČVUT. RVH 
nemělo ke znění zprávy žádné připomínky. 

b) RVH souhlasně projednala kontrolní zprávu. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
5) Představení činnosti Odboru pro kvalitu 

a) Mgr. Kučerová, Ing. Davidová a Ing. Vrchotová představily členům RVH 
činnost Odboru pro kvalitu. Veškerá činnost je zveřejněna po přihlášení 
na portal.cvut.cz. Procesy jsou nastaveny, tak nejlépe jak mohou být, 
zatím není ale nastaven software, který by mohl datově více pomoci. 
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Data jsou tak řešena zatím ručně. Na základě této diskuze bude 
upravena stránka Odboru pro kvalitu na Portále ČVUT 
 

6) Diskuze k	systému akreditace a mikrocertifikátů Celoživotního vzdělávání 
a) Prorektorka Achtenová představila systém akreditace a mikrocertifikátů 

Celoživotního vzdělávání. Tento systém akreditace a vzdělávání se bude 
držet odděleně od ostatních studijních programů. Řízení pravidel a 
systém akreditace budou dle nastavení podléhat Radě CŽV. Předměty 
z	akreditovaných programů by neměly být základem pro programy 
s	certifikátem. Kurz zakončený mikrocertifikátem bude zaopatřen 
elektronickou pečetí.  

b) Prof. Hájek upozornil na roli RVH, která je podložena zákonem. 
Hodnocení musí podléhat RVH, je tedy zapotřebí najít polohu mezi RVH 
a Radou CŽV. Dále navrhl, aby Rada CŽV vytvářela pro RVH alespoň 
jednou ročně reporty nebo swot analýzy o svém působení. Prorektorka 
Achtenová navrhla možnost přizvání členů RVH jako hostů na jednání. 
Prof. Tvrdík se zeptal na nastavení standardů pro kurzy zakončené 
mikrocertifikátem. Dle prorektorky Achtenové budou tyto standardy 
doplněny.  

c) Na připomínky RVH bude upraven příkaz rektora. Po upravení příkazu 
bude dokument schválen RVH. 
 

7) Představení plánu realizace strategického záměru ČVUT pro rok 2024  
a) RVH ČVUT se seznámí s	plánem realizace strategického záměru ČVUT a 

projedná jeho složení na dalším zasedání RVH, které se uskuteční 
v	únoru.   
 

8) Diskuze ke zjednodušení procesu hodnocení SP a ke struktuře Vlastní hodnoticí 
zprávy  

a) Prof. Tvrdík představil návrh na zjednodušení procesu hodnocení SP a 
ke struktuře Vlastní hodnoticí zprávy. V	rámci diskuze ke zjednodušení 
procesu hodnocení SP bude vytvořena speciální skupina, která na 
dalším zasedání RVH přednese závěry a poznatky ke zlepšení procesu 
hodnocení.  
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9) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství fyziky pro střední školy 
a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství fyziky 

pro střední školy. Studenti přijímaní na tento studijní program musí mít 
již ukončené bakalářské studium. Studijní program je zaměřen jak na 
odborné předměty, tak ale především na učitelství a didaktiku. Učitelství 
a didaktika jsou zastřešeny Masarykovým ústavem vyšších studií, 
odborné předměty pak garantuje samotná fakulta.  

b) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci 
 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
10) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství chemie pro střední školy 

a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství chemie 
pro střední školy. 

b) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci. 
 

Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
11) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství matematiky pro střední školy 

a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství 
matematiky pro střední školy. 

b) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci. 
 

Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
12) Schválení plánu vnitřního hodnocení studijních programů pro rok 2024  

a) Byl představen plán vnitřního hodnocení studijních programů pro rok 
2024. Do dalšího zasedání je potřeba vyřešit problematiku studijních 
programů, kterým paušálně končí akreditace v	roce 2024.   

b) RVH odložila schválení plánu vnitřního hodnocení studijních programů 
pro rok 2024 na únorové zasedání RVH.   
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13) Schválení podstatných změn BSP Fyzioterapie 

a) Představena hodnoticí zpráva předsedkyně komise Ing. Jirotkové. 
b) Předsedkyně komise doporučuje schválení podstatných změn BSP 

Fyzioterapie týkající se změny garanta SP. 
c) RVH schválila podstatné změny BSP Fyzioterapie. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
14) Schválení podstatných změn NMSP Aplikovaná fyzioterapie 

a) Představena hodnoticí zpráva předsedkyně komise Ing. Jirotkové. 
b) Předsedkyně komise doporučuje schválení podstatných změn NMSP 

Aplikovaná fyzioterapie týkající se změny garanta SP. 
c) RVH schválila podstatné změny NMSP Aplikovaná fyzioterapie. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 

 
15) Schválení podstatných změn BSP Lékařská elektronika a bioinformatika 

a) Doc. Janoušek představil hodnoticí zprávu BSP Lékařská elektronika a 
bioinformatika jako předseda hodnoticí komise. 

b) Předseda komise doporučuje schválení podstatných změn BSP Lékařská 
elektronika a bioinformatika. 

c) RVH schválila podstatné změny BSP Lékařská elektronika a 
bioinformatika. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 0 
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16) Schválení akreditace BSP Zdravotnické záchranářství  
a) Doc. Pajdla představil hodnoticí zprávu komise BSP Zdravotnické 

záchranářství jako předseda hodnoticí komise. 
b) Předseda komise doporučuje udělení akreditaci. 
c) RVH udělila SP akreditaci na 10 let. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
17) Schválení předsedy HK pro schválení podstatných změn DSP Aplikovaná 

informatika 
a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. navrhl jako 

předsedu hodnoticí komise pro schválení podstatných změn DPS 
Aplikovaná informatika, týkající se změny garanta DPS doc. Ing. Tomáše 
Pajdlu, Ph.D.	 

b) RVH schválila doc. Pajdlu jako předsedu hodnoticí komise. 
 

Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
18) Schválení posuzovatele ke kontrolním zprávám BSP Informatika/Informatics 

a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. navrhl jako 
posuzovatele ke kontrolním zprávám BSP Informatika/Informatics prof. 
Ing. Jiřího Jakovenka, Ph.D.	 

b) RVH schválila prof. Ing. Jiřího Jakovenka, Ph.D. jako posuzovatele 
kontrolních zpráv BSP Informatika/Informatics 
 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
 
 
 
 



RADA PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ 
 
 
 
 
 
 
 
 

19) Schválení navržených studentů za FEL do seznamu hodnotitelů 
a) Za FEL byli navrženi studenti Ing. Jindřiška Deckerová (OV Informatika) a 

Bc. Jan Feber (OV Informatika). 
b) Ing. Jindřiška Deckerová a Bc. Jan Feber byli schváleni do seznamu 

hodnotitelů. 
 

Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
20) Schválení vnitřního hodnocení BSP a NMSP Aplikované matematicko-stochastické 

metody (AMSM) 
a) Předseda DPS prof. Tvrdík představil zápis z	jednání dočasné pracovní 

skupiny. Ve zprávách jsou chyby, týkající se dat a rozporů v	tvrzení, 
natolik závažné, že se zprávy nedají hodnotit. Zprávy obsahují data a 
tvrzení týkající se i studijních programů, které těmto přecházely. Ve 
zprávách není jasně vyznačeno, zda data souvisí se stávajícím 
programem či s	předchozím programem, který se v	rámci akreditace 
dělil na studijní obory. V	případě, že by se zpráva týkala kontinuálních 
programů, které měly předcházející obory, musí tak být ze zprávy jasné 
a musí být rozlišená data v	rámci oborů a programů, která na sebe 
navazují.  

b) RVH přerušuje posuzování vnitřního hodnocení studijního programu a 
žádá fakultu o jeho přepracování dle připomínek uvedených ve zprávě 
dočasné pracovní skupiny.  

c) Současně RVH ukládá Odboru pro kvalitu vypracování metodiky k 
vnitřnímu hodnocení studijních programů vyjasňující zpracování 
textového a datového rozlišení v případě, že hodnocený studijní 
program	navazuje v hodnoceném období	na předchozí studijní obory či 
programy. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 
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21) Schválení předsedy dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 
BSP Stavitelství 

a) Zpravodaj pro OV Stavebnictví prof. Ing. Milena Pavlíková, Ph.D. navrhla 
jako předsedu dočasné pracovní skupiny posouzení vnitřního 
hodnocení BSP Stavebnictví prof. Ing. Jana Macka, DrSc.	 

b) RVH schválila prof. Macka jako předsedu dočasné pracovní skupiny. 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
22) Schválení předsedy dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 

DSP Stavební management a inženýring/Construction Management and 
Engineering 

a) Zpravodaj pro OV Stavebnictví prof. Ing. Milena Pavlíková, Ph.D. navrhla 
jako předsedu dočasné pracovní skupiny posouzení vnitřního 
hodnocení DSP Stavební management a inženýring/Construction 
Management and Engineering prof. Ing. Igora Jexe, DrSc.	 

b) RVH schválila prof. Jexe jako předsedu dočasné pracovní skupiny. 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
23) Schválení předsedy dočasní pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 

DSP Konstrukce a dopravní stavby/Structural and Transportation Engineering 
a) Zpravodaj pro OV Stavebnictví prof. Ing. Milena Pavlíková, Ph.D. navrhla 

jako předsedu dočasné pracovní skupiny posouzení vnitřního 
hodnocení DSP Konstrukce a dopravní stavby/Structural and 
Transportation Engineering doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D.	 

b) RVH schválila doc. Hozmana jako předsedu dočasné pracovní skupiny. 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 
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24) Schválení dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení BSP 
Profesionální pilot/Professional Pilot 

a) RVH považuje dle vnitřního předpisu ČVUT udělení nové akreditace SP 
Profesionální pilot v roce 2023 za proces zahrnující vnitřní hodnoceni 
kvality SP. Vnitřní hodnocení studijního programu proběhne až za pět 
let od akreditace. 
 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
25) Různé 

a) Další zasedání RVH: 13. 2., 12. 3., 9. 4., 14. 5. 


